
U Obrenovcu održana
druga konferencija
„Investicije i zaštita
životne sredine-prioritet
EPS-a“

U zgradi Termoelektrane „Nikola Tesla A“ održana je stručna
konferencija „Investicije i zaštita životne sredine – prioritet
EPS-a“, u organizaciji Balkanmagazina. Elektroprivreda Srbije
je u prethodne tri godine već investirala 320 miliona evra u
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ekološke projekte, a u toku su investicije vredne 1,1 milijardi
evra koje će se realizovati u nekoliko narednih godina, rekao
je na konferenciji v. d. direktora EPS Milorad Grčić.

Milorad Grčić, v. d. direktora EPS

Na drugoj stručnoj konferenciji „Investicije i zaštita životne sredine – prioritet EPS-a“ u organizaciji
Balkanmagazina, Grčić je rekao da je EPS najveća i najvažnija kompanija u Srbiji, kao i da je
električna energija nešto bez čega ne možemo da funkcionišemo. Grčić je istakao da je, pored
širenja kompanije, cilj EPS i modernizacija postrojenja u cilju maksimalne zaštite životne sredine.
Period 80-tih i 90-tih godina prošlog veka bio je vrlo težak za državu a zaposleni u svim ograncima
EPS bukvalno pomoću štapa i kanapa uspevali su da održe sistem. Taj period je prošao  a došlo je
vreme kada je neophodno modernizovati kapacitete, smatra Grčić.

Grčić kaže da je, kada je TENT u pitanju, započet čitav niz projekata koji će podići nivo zaštite
životne sredine na maksimalan nivo kada su svetski i evropski standardi u pitanju. Podsetio je da
su neki imali ideju da se 2022. ugase blokovi A1 i A2, ali da je prihvatio inicijativu inženjera koji
rade u TENT i koji su objasnili važnost njihovog opstanka.
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Kad je u pitanju termoelektrana „Kolubara“ u Velikim Crljenima, ona je u složenom stanju, rekao je
Grčić. Ova elektrana koja u budućnosti neće moći da dostigne najviši nivo zaštite životne sredine,
pa se krenulo u gradnju bloka od 350 megavata u Kaleniću, „Kolubara B“.

Ideja o kopu „Radljevo“ postoji od sredine 70-tih godina ali ona nije zaživela. Ovaj projekat je, i
pored opstrukcija, zahvaljujući rukovodstvu Sindikata, EPS-a i „Kolubare“ ponovo aktuelan, kaže
Milorad Grčić. On kaže da je kop „Radljevo“ spreman za otvaranje.
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Ogranak TENT ima 3437 megavata, 13 instalisanih blokova, vezano za ceo EPS je 33 odsto
instalisane snage u proizvodnji, rekao je izvršni direktor za tehničke poslove proizvodnje energije u
EPS Savo Bezmarević.

Savo Bezmarević, izvršni direktor za tehničke poslove proizvodnje energije

Direktor za proizvodnju energije ogranka TENT Goran Lukić rekao je na konferenciji da će 7. marta
sledeće godine ovaj ogranak proslaviti 50 godina rada.

Na konfrenciji su učestvovali i predstavnici stručne javnosti, insituta i stranih kompanija sa kojima
EPS sarađuje. Prisutnima se obratio i predstavnik kompanije Micubiši Hitači Pauer Sistem, Hideto
Kavata, koja je inače zadužena za projekat odsumporavanja TENT A.
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